
OBEC NIŽNÝ KLÁTOV 

 

Zápisnica 

z dvanásteho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 20.06.2024 
 

Prítomní: Starostka obce: Ing. Gabriela Staníková 

  Poslanci: Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová,  Radoslav Kollár, Ing. Valér   

                           Kováč, Matej Silvay 

                            

   

Neprítomní:      Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 

 

Ďalší prítomní:  Ing. Oxana Hospodárová, Andrea Müllerová 

     

Verejnosť:   viď prezenčná listina 

 

Program zasadnutia: 

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu,      

       určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice 

3.    a) návrh záverečného účtu obce za rok 2023  

       b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2023  

4.    Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za obdobie od 21.03.2024 do  

       15.6.2024 

5.    Rozpočtové opatrenie 

6.    Rôzne  

7.    Záver  

 
 

Bod 1 

Otvorenie zasadnutia 
 

Starostka obce  –  v zmysle pozvánky otváram dvanáste zasadnutie obecného zastupiteľstva v 

Nižnom Klátove o 16:00 hod. Prítomní sú 5 poslanci.  Sme uznášania schopní. Svoju neúčasť 

ospravedlnili  Ing. Ján Hlavačka a Lukáš Štefan. Pozvánka na dnešné zasadnutie bola 

poslancom doručená spolu s materiálmi emailom. Pozvánka na piate  zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bola zverejnená 14.06.2024 na obecnej tabuli a webovej stránke obce. 
 

Bod 2 

Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu, 

určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Starostka obce  –  v zmysle rokovacieho poriadku otváram diskusiu. Má niekto návrh na 

vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení 

bodov návrhu programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Konštatujem, že nikto nepredložil návrh na vypustenie bodov programu zasadnutia.  
 



Ak nie sú návrhy na vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, dávam hlasovať o bodoch 

návrhu programu zasadnutia. Na prijatie uznesenia o bodoch návrhu programu zasadnutia je 

potrebná nadpolovičná väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Starostka obce  –  dala hlasovať o bodoch návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Má niekto návrh na doplnenie bodov programu zasadnutia ? 

Na prijatie uznesenia o doplnení bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 

 

Starostka obce – mám návrh na doplnenie bodu programu pred bod rôzne s názvom Návrh 

plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024.  
 

Starostka obce  dala hlasovať o schválení návrhu na doplnenie bodov programu podľa návrhu: 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024.  
 

Na prijatie uznesenia o doplnení bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Starostka obce - dala hlasovať o schválení programu dvanásteho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, pričom na prijatie tohto uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných 

poslancov.  
 
 

Program dvanásteho zasadnutia obecného zastupiteľstva znie:  

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu,      

       určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice 

3.    a) návrh záverečného účtu obce za rok 2023  

       b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2023  

4.    Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za obdobie od 21.03.2024 do  

       15.6.2024 

5.    Rozpočtové opatrenie 

6.    Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024 

7.    Rôzne  

8.    Záver  
 



Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Návrhová komisia 

Návrhy prednáša predseda návrhovej komisie. Návrh na zmenu uznesenia predkladajú poslanci 

návrhovej komisie písomne, pričom musia byť opatrené podpisom predkladateľa. Predseda 

návrhovej komisie pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť návrhov, o ktorých sa bude 

hlasovať. Počas bodu rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j. obecné 

zastupiteľstvo sa uznáša iba výrokom „berie na vedomie“. 
 

Starostka obce predložila na schválenie návrh členov návrhovej komisie: Ing. Róberta Baloga, 

Evu Kelbelovú, za predsedu: Radoslava Kollára.  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Za overovateľov zápisnice určujem  Evu Kelbelovú a Mateja Silvaya.  
 

Za zapisovateľku určujem Andreu Müllerovú. 
 

Bod 3     

       a) návrh záverečného účtu obce za rok 2023  

       b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok         

           2023  
        
Starostka obce – v materiáloch Vám bol zaslaný návrh záverečného účtu obce za rok 2023, 

stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2023.   
 

Predseda návrhovej komisie Radoslav Kollár skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a § 

16 ods. 10 písm. a) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v z. n. p.  

a) berie na vedomie 

    1. stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2023, 

b) schvaľuje 

    I. celoročné hospodárenie Obce Nižný Klátov za rok 2023  bez výhrad 

   II. presun zostatku finančných operácií  za r. 2023 do rezervného fondu obce v sume   

       40 718,86 € .      



 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 4     

Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky za 1. polrok 2023  
 

Starostka obce – v materiáloch ste dostali správu o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky  

obce Nižný Klátov za obdobie od 21.03.2024 do 15.06.2024.  
 

Predseda návrhovej komisie Radoslav Kollár skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov  

berie na vedomie  

a) správu o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky obce Nižný Klátov  za obdobie od 

21.3.2024 do 15.6.2024. 

b) odporúčanie hlavnej kontrolórky vo veci zrušenia uznesenia č. 47 zo dňa 21.09.2023 

(„Zvýšenie energetickej náročnosti MŠ“)  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

Uznesenie bolo prijaté.  
 

Bod 5 

Rozpočtové opatrenie  
 

Starostka obce - Rozpočtovým opatrením č. 1 je zrušenie uznesení o realizácii 

a spolufinancovaní projektu z rezervného fondu - Zvýšenie energetickej náročnosti – Materská 

škola v Nižnom Klátove a použitie rezervného fondu na obstaranie projektovej dokumentácie 

na rekonštrukciu ulice Hlavná, rekonštrukciu TJ šatne a zázemie pre ihriská a projektovú 

dokumentáciu na rozšírenie NN siete časť Iberšek  (kapitálové výdavky). Uznesenie rušíme na 

základe vrátenia dotácie Environmentálnemu fondu z dôvodu opakovania verejného 

obstarávania a nové verejné obstarávanie s realizáciou by sa v daných lehotách nestihlo. 
 

Predseda návrhovej komisie Radoslav Kollár skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe § 14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. 

 



I.  súhlasí  

so zastavením realizácie kapitálovej investície "Zvýšenie energetickej náročnosti – Materská 

škola v Nižnom Klátove" 

v roku 2024 

II. ruší 

a) uznesenie č.  47 zo 21.9.2023 

(Realizácie kapitálovej investície "Zvýšenie energetickej náročnosti – Materská škola v 

Nižnom Klátove") 

b) časť uznesenia č.  65  zo 27.3.2024 , a to 65/III/b/1 

(Prevod a použitie rezervného fondu obce v sume 20 000 €  spoluúčasť obce vo výške 5 % z 

oprávnených výdavkov k projektu Zvýšenie energetickej účinnosti – Materská škola v 

Nižnom Klátove)   

III. schvaľuje použitie rezervného fondu obce v sume 9 000 € na krytie výdavkov 

spojených s obstaraním  

a) projektovej dokumentácie na rekonštrukciu MK na ulici Hlavná vo výške 2 400 € 

b) projektovej dokumentácie na TJ šatne a zázemie pre ihriská vo výške 3 000 € 

c) projektovej dokumentácie na rozšírenie NN siete časť Iberšek vo výške 3 600 € 
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

Uznesenie bolo prijaté.  
 

Bod 6     

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2024 

Starostka obce – v materiáloch ste dostali návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

na 2. polrok 2024 
 

Predseda návrhovej komisie Radoslav Kollár skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

1. schvaľuje  

plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024,  

2. poveruje  

hlavnú kontrolórku obce výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024 
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 



 

Bod 7 

Rôzne 
 

Úpravy v miestnom parku 

Starostka obce – dňa 17.5.2024 sme v miestnom parku pred obecným úradom vykopali 

levanduľový záhon , ktorý zdrevnatel a vyschol. Vykopané levandule ktoré boli ešte použiteľné 

sme darovali Základnej škole. Následne sa odhrabal dunajský štrk, natiahla sa nová fólia a novo 

nakúpené levandule sa vysadili.  
  
Deň matiek 

Starostka obce – pri príležitosti Dňa matiek dňa 10.5.2023 v sále kultúrneho domu sa 

uskutočnilo vystúpenie s deťmi ZŠ a ZUŠ a následne posedenie s rodičmi , starými rodičmi, 

prarodičmi . Ďakujem Radovi Kollárovi, že si našiel čas a predniesol príhovor ku Dňu matiek. 

Chcem sa poďakovať celému organizačnému tímu - p. učiteľkám MŠ, ZŠ, ZUŠ, zamestnancom 

obce a za prípravu a technické zabezpečenie podujatia. Velikánske ĎAKUJEM a obdiv patrí 

všetkým účinkujúcim za ich jedinečné vystúpenia, ktoré boli určite najkrajším darčekom pre 

všetky mamky a babky. 

 

Rozlúčka s deviatakmi 

Starostka obce –  dnes 20.06.2024 sa konala v kultúrnom dome   rozlúčka s deviatakmi. Úvodné 

slovo patrilo pani riaditeľke Lenke Richnavskej, ktorá slávnostný ceremoniál otvorila. Svojou 

účasťou deviatakov prišli podporiť aj starostovia s okolitých obcí. Slávnostný program 

pripravovali žiaci ôsmeho ročníka. 
 

Voľby  

Starostka obce – navonok sa to možno nezdá, ale je to pre úrad veľká agenda. Opäť počas 

niekoľkých mesiacov sme sa venovali organizačno-technickému zabezpečeniu volieb 

prezidenta v dvoch kolách a volieb do Európskeho parlamentu a ďalších úloh s tým súvisiacich. 

Ďakujem pekne Andrei Müllerovej , ktorá opäť zabezpečila bezproblémový priebeh volieb v 

našej obci. Vďaka parí aj všetkým spoluobčanom - voličom, ktorí využili svoje hlasovacie 

právo, pretože každé voľby sú dôležité. 
 

Starostka obce – máme zapísaných dvoch hostí. Nech sa páči. 
 

Michal Jokeľ – chcel by som sa opýtať, že na koho sa má občan obrátiť, ak má nejaký problém? 

Ja som sa otvoreným listom obrátil na obecný úrad pred štyrmi rokmi a odvtedy sa nič nedialo. 

Jedná sa o pozemky za základnou školou. Ešte bývalá pani starostka zorganizovala stretnutie. 

Ja som dostal mandát od ostatných účastníkov na zastupovanie. Nech tie pozemky obec odkúpi, 

alebo nech ich sprístupní.  
 

Starostka obce – pán Jokeľ, na základe Vášho listu som Vás vyzvala spolu aj s Vašou 

manželkou na osobné stretnutie na obecnom úrade, kde sme si to vysvetlili. Obec nemá finančné 

prostriedky na odkúpenie pozemkov. Na obecnom úrade sú dokumenty, ktoré dokazujú, že obec 

ich už raz odkúpila.  
 

Ľudovít Kollár – neviem o tom, že by boli nejaké peniaze vyplatené.  
 

Ing. Valér Kováč – čo navrhujete vy? Chcete to predať? 
 

Starostka obce – my to teraz nevyriešime. Pozrieme si archívne dokumenty týkajúce sa týchto 

pozemkov a vyjadríme sa. Minimálne bude musieť byť vypracovaný súdnoznalecký posudok, 

ktorý určí cenu, resp. hodnotu týchto pozemkov.  

 
  



Predseda návrhovej komisie Radoslav Kollár skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu  uznesenia a predniesol návrh  na  uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov berie na vedomie informácie ohľadom úprav v miestnom parku, Dňa matiek, rozlúčky 

s deviatakmi, volieb a dotazu pána Michala Jokeľa ohľadom vysporiadania pozemkov na 

základnou školou.  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 5 Ing. Róbert Balog, Eva Kelbelová, Radoslav Kollár, Ing. Valér 

Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. Ján Hlavačka, Lukáš Štefan 
 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod 8 

Záver 

Starostka obce ukončila dvanáste zasadnutie, poďakovala prítomným za účasť. Zasadnutie 

bolo ukončené o 16:40 hod.  
 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Eva Kelbelová   .....................  

 

 

 

Matej Silvay  ...................  

 

 

Ing. Gabriela Staníková      

       starostka obce 

 

 

 

 

 

Andrea Müllerová             ......................................... 

 


